
Zápis č.5 ze schůze sportovní komise ze dne 22.11.2023 

 

Přítomni: Ondřej Frejvald, Jan Podolka, Jana Vrkoslavová, Pavel Prachař, Kateřina Joachimsthalerová, Martin 

Klazar, Libor Netopil 

Omluveni: Bohuslav Obst, Regina Pavelková, Pavel Dlabka, Tomáš Jedlinský, Jana Lžíčařová 

Hosté: Michal Hostinský 

Jednání bylo zahájeno v 18:00 a proběhlo následovně: 

Zapisovatelem byl určen Ondřej Frejvald, ověřovatelem Martin Klazar 

1. Dotační titul NSA Můj klub 2024 

- SK se seznámila s výzvou NSA Můj klub 2024, zejména se změnami oproti výzvě z roku 2023. 

- SK se shodla na nutnosti čerpání prostředků z NSA. 

- Předseda nabídl pomoc při administraci žádosti. 

2. Dotační tituly Královéhradeckého kraje na rok 2024 

- SK se seznámila s jednotlivými dotačními programy Královéhradeckého kraje v dotačních oblastech sport a 

tělovýchova a ve volnočasových aktivitách. 

- SK prodiskutovala potencionální projekty či akce, které by mohly být financovány z dotačních titulů 

Královéhradeckého kraje. 

- Předseda nabídl pomoc při administraci žádostí. 

3. Návrh rozpočtu města Vamberk na rok 2024 (podpora sportu a investic do sportovišť) 

- SK se seznámila s návrhem rozpočtu města Vamberk na rok 2024. 

- SK diskutovala návrhy kapitálových výdajů týkajících se sportovišť na rok 2024. 

- SK se seznámila s návrhem finanční podpory na rok 2024. 

- SK se seznámila s plněním doporučení na rok 2023. 

- SK diskutovala doporučení k realizaci v oblasti sportu na rok 2024. 

- SK navrhuje radě města Vamberk doporučení SK v příloze č. 1 tohoto zápisu. 

4. Ocenění sportovec roku města Vamberk za rok 2023. 

- SK se shodla na obnovení akce sportovec roku města Vamberk. 

- SK uspořádá ocenění sportovců z řad žáků ZŠ Vamberk. 

5. Akce a sportovní události ve Vamberku v roce 2024. 

- p. Netopil informoval SK o konání závodů v orientačních běhu (8.5.2024) - Oblastní žebříček východočeské 

oblasti. 

6. Diskuze 

- p. Hostinský poděkoval za realizaci opravy sportovní haly zástupci TJ Baník Vamberk, SK a městu Vamberk. 

- SK prodiskutovala sadové úpravy ve sportovním areálu V Lukách, SK znovu zdůrazňuje, že s ohledem na hrané 

sporty je třeba diskutovat a zohlednit požadavky sportovních organizací při určení vysazovaných stromů. 

- p. Prachař se dotázal zástupce ZŠ Vamberk paní Vrkoslavové na možnost spolupráce v projektu trenéři do škol, 

kdy by hodinu tělocviku řídil trenér ze sportovních organizací a tím představil daný sport žákům základní školy. 

Paní Vrkoslavová informovala, že již tato spolupráce s některými oddíly probíhá a nabídla rozšířit spolupráci 

s dalšímiv sportovními oddíly. 

- p. předseda informoval SK o jednání s městkou společností Vambekon, s.r.o. o možnosti vedení účetnictví pro 

sportovní spolky. 

- pí. Joachimsthalerová informovala SK o sportovních kroužcích vedených DDM. 

- p. Klazar informoval o problému s vytápěním objektu Skautské klubovny, a to pro nákladné umístění nového 

měřiče tepla. SK diskutovala možná řešení ve změně způsobu vytápění klubovny. 

- pí. Vrkoslavová opakovaně předložila potřebu ZŠ Vamberk na atletické zázemí. SK diskutovala možná řešení a 

umístění atletického zázemí v okolí školy. 

- p. Netopil představil SK několik zajímavých projektu dokončených či připravovaných v rámci rekonstrukce či 

výstavby sportovních zařízení v okolních městech. SK bude nadále sledovat projekty v okolních městech. 

 

Jednání bylo ukončeno ve 20:45  

Ve Vamberku dne 22.11.2023 

Zapsal: Ondřej Frejvald 

Ověřil: Martin Klazar 


